

Dear HKIRC Member,

You are cordially invited to an HKIRC members' forum for the User Class to receive a presentation on transition of HKIRC Board structure according to the public consultation paper published by HKSARG in May 2007. You are most welcome to provide your views and comments on options in relation to the transition.

The presentation will be conducted by Jonathan Shea, CEO of HKIRC/HKDNR. Directors on HKIRC Board representing your class will be present to seek your view on this matter.

DATE: 29 March 2008 (Saturday)

TIME: 10:00am to 11:00am

VENUE: Conference Room, HKIRC Office, Unit 2002-2005, 20/F, ING Tower, 308 Des Voeux Road Central, Sheung Wan, Hong Kong.

Please advise whether you will attend by replying to this email. You can also call Marvin Chow on 2319 3803 if you require any assistance on this matter.

Yours sincerely,

Customer Service Department
Hong Kong Internet Registration Corporation Limited (HKIRC)

親愛的會員：

現誠邀閣下參加由香港互聯網註冊管理有限公司(HKIRC)為使用者界別會員舉辦的論壇，屆時 HKIRC 將新董事局管治架構過渡計劃進行演說。新管治架構是根據香港特別行政區政府 政府資訊科技總監辦公室於 2007 年 5 月發表諮詢文件當中曾提及的建議，歡迎閣下到場表達對有關過渡期事項的意見。

HKIRC/HKDNR 行政總裁謝達安先生將擔任當日論壇主講者，而代表使用者界別的董事局成員將列席聽取、探求閣下意見。

日期： 二零零八年三月廿九日 (星期六)
時間： 上午十時正至十一時正
地點： 香港互聯網註冊管理有限公司會議室
香港上環德輔道中 308 號
安泰金融中心 20 樓 2002-2005 室

對於閣下能否出席，盼請以電郵回覆作實。如須協助或查詢，請致電 2319 3803 與周先生(Marvin)聯絡。

香港互聯網註冊管理有限公司(HKIRC)

顧客服務部 謹啓

二零零八年三月廿五日